
       REFERAT 
 

BESTYRELSESMØDE 
Afdelingsbestyrelsen Stenbjerggård 

 
 

Mødet finder sted i glashuset Østergården 19 a 2635 Ishøj 
Mandag d.7.januar 2019 klokken 11:00  

 
 Deltagere: 

Fmd. Johnny Jensen,   
Maria Bundtofte,  
Flemming Borresen,  
Poul Erik Christensen,  
Kasserer Bent Jensing,  
Suppl.1 Susan Schumann,  
samt suppl.2 Kjeld Jørgensen. 
 

 
Afbud: 
Poul Erik Christensen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Pkt. 1 Dagsorden 
Godkendelse af referat fra sidste 
møde  
 

Indstilles til godkendelse.   

Pkt. 2 
 

Valg af ordstyrer 
 

Susan Schumann  

Pkt. 3 
 
Pkt. 4 
 
 
 
 
 
 
 

Valg af referent 
 
 fra formanden/ næstformand  

Maria Bundtofte  
 
Johnny: 

- Juletræsfest fra d.8/12-18 – Alt forløb 
tilfredsstillende med størst antal børn 
hidtil.Dog skal oprydning og rengøring 
koordineres nærmere selvom det var 
planlagt som tidligere. Tak for al den 
frivillige hjælp der har været i denne 
forbindelse. 

- Fmd. Vil gerne takke 
ejendomskontoret og beboere for at 
rengøre i boligområdet i forbindelse 
med nytåret. 

- Orientering om fmd./nfmd.mødet med 
Domea i december 2018 – Der er 
skrevet en skrivelse efter mødet fra 
bestyrelserne i Søvejhuse og 
Stenbjerggård om anmodning om 
mere specifikt regnskab. Vi afventer 
fortsat Domea’s svar på dette. 

- Master til videoovervågningen er nu 
opsat, lyset bliver installeret næste uge 
og derefter videokameraerne  

 
Maria: 

- Orientering om p tilladelser, procedure.  
- Forslag til nye faste mødedage.- Det 

blev besluttet: Første mandag i hver 
måned kl.17:00. 



- Forslag modtaget om belysning ved 
haverne omkring det grønne område -
Min. To tilbud skal indhentes/ Johnny 
får ejendomskontoret til dette. 

- Forslag om rengøring samt skift af 
pærer (LED) i boliggaden – Johnny vil 
gå videre til ejendomskontoret med 
dette. 
 

 
 
 

 
 

Pkt.5 
 
 
Pkt.6 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Pkt.7 
  

 
 

Pkt.8 
 
 
 
 
Pkt.9 
 

Nyt fra Ejendomskontoret 
 
 
Bestyrelsesrunden. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Næste møde 
 
 
 
Relevante møder: 
 
 
 
 
Eventuelt. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

  
 
 

- Forslag fra Poul Erik om 
askebæger foran opgangene – Vi 
bringer det på emne til næste 
møde så Poul selv kan deltage i 
løsning. 

 
- Susan har spurgt til hvad der sker 

med opgangsdørene i tilfælde af 
strømmen går? Susan har 
modtaget svar. 
 

- Flemming om hjertestarter, hvem 
tager sig af batteriudskift? 
Hjertestarter v/glashuset bipper-   
Johnny håndterer det. 

 
D.11/2-19 kl.17:00  
 
 
 
D.16/1-19 Kulturbrofestival arb.møde. 
D.24/1-19 Johnny/Udviklingsprojekt om 
entydig ledelse. 
D.4/2-19 kl.16:00 Organisationsmøde. 
 
Der er ikke modtaget post i 
bestyrelsespostkassen til mødet d.d. 
 
Genbrugsgården er åben hver anden 
weekend i lige uger. 
 
Kontorvagter: 
D.9/1-19 Bent 
D.16/1-19 Susan 
D.23/1-19 Kjeld 
D.30/1-19 Flemming  
D.6/2-19 Johnny  
D.13/2-19 Maria  



 
 
 
Venlig hilsen 
 
Johnny Jensen 

Vagttlf. Overtages fra Flemming til 
Johnny (Maria). 

   
   
 


